
Bezorgde Burgers Emmen 

www.bezorgdeburgersemmen.nl 

Hogewandweg 2 

7812 BM Emmen 

    Verzonden per email    Emmen, 25 november 2011 

 

Waarom een tunnel in Emmen?Waar is de maquette?Kan het wel?Waarom een plein? 

 

Geachte raadsleden, 

 

Hoe kwamen we in Emmen op het idee van een tunnel? Dat was toch tijdens de (voorgenomen) 

bouw van de hoogste flat van Emmen, een kenmerk voor de skyline? Verkeersoverlast bij het graven 

van het gat voor de fundering? Een afgesloten busbaan? Verkeerd afgestelde stoplichten? De 

busbaan verboden voor rechts afslaand verkeer naar de Weiert? Lange files, voornamelijk op 

dinsdag, tot voorbij Mc Donalds. Verkeerstellingen en gelukkig aanpassingen!Zijn er nog files??? 

 

In die tijd ook de verplaatsing van de dierentuin. Toen kwam weer het oude idee van de verbinding in 

het centrum van oost naar west. 

 

Er is toch lang geleden besloten om de traverse aan te leggen omdat  een tunnel onmogelijk was! Zie 

de beraadslagingen in uw raad uit die tijd. De traverse is er en nu alweer overbodig! Vandaag de dag 

kan de tunnel wel worden aangelegd, of niet? De problemen van toen zijn de uitdagingen geworden 

voor de toekomst? Moet je elke uitdaging aangaan, koste wat het kost??? 

 

Er is een maquette voor de huidige dierentuin en een maquette voor de nieuwe dierentuin, de 

modernste manier van ontwikkelen, visualiseren en communiceren, toch? Waar is de maquette van 

de tunnel, met daar bovenop het plein, hoeven we dat niet te visualiseren en te communiceren? Of 

kan het als maquette al niet worden gebouwd, uitdagingen kan je niet in een maquette bouwen! 

 

Is er geld voor een tunnel of is er geld voor een goede verkeersafwikkeling, een centrumplan, voor 

Emmen? Wie weet hoe het echt zit? De wethouder? De subsidiegever? Wat is er echt afgesproken? 

 

Emmen wordt een pleinen dorp, Noorderplein, Weiertplein, Marktplein, postkantoorplein, AH-plein, 

plein voor de ontmoeting en het plein waarvan niemand het idee krijgt dat het een plein is, bovenop 

de tunnel!!!Bhalotra zal zeggen:  

‘laat mensen verlangen naar een centrum, in plaats van ze pleinen te bieden.’ 

 

Vragen die nu worden afgedaan als gepasseerd station. Een visie is goed, maar een ontwikkeling is 

dynamisch, aanpasbaar, voortschrijdend inzicht, moet het zo, kan het handiger? 

 

U bent  gekozen in de Raad van Emmen, de raadsleden beslissen en controleren zonder last of 

ruggespraak. Toch niet alleen maar eens per vier jaar? Toch ook tussendoor? Als het niet te laat is? 

 

Het toekomstig belang van Emmen is ons aller belang. 

Met vriendelijke groet,  Johan Hamminga, Onno te Nuyl, Henk Smit 


